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Zprávy bez cenzury 08.10.2024

Z domova

Od Zuzana MajerováTrikolora píše prezidentovi Petru Pavlovi

 

 
Vážený soudruhu prezidente Pavle

 Doneslo se nám, že Vaše manželka Eva je na tom špatně s penězi
a že tedy zřejmě potřebuje nějakou finanční výpomoc. Ono se není
co divit, že i u Vás na Hradě melete z posledního, neboť Fialova
vláda je jako deset egyptských ran a vede to tu od deseti k pěti.
Navíc je jasné, že z Vašeho skromného prezidentského platu
341.200,- Kč ani ubohých 317.500,- Kč na náhradu paušálních
výdajů se při dnešních cenách energií, benzínu do motorky či
nutelly domácnost utáhnout nedá a ani Váš přítel po boku Kolář na
Tržišti všechno nezařídí.

 
Soudruhu prezidente, jsme s Vámi i Vaší paní solidární, a proto nám
dejte vědět, kam Vám máme poslat nějakou tu korunu ku pomoci.
Jde nám o to, abyste s manželkou Evou vyšli aspoň od výplaty k
výplatě a přečkali to nejhorší období do konce Fialovy hrůzovlády.
Uděláme to pro Vás moc rádi, neboť v těžkých časech si musíme
navzájem pomáhat.

 S pozdravem „Světu mír“.

https://www.svobodny-vysilac.cz/2024-10-08-zpravy-bez-cenzury/
https://odysee.com/@radiosv.studiokadan:6/Zpr%C3%A1vy-bez-cenzury---08.10.2024:0
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Trikolora, 7. 10. 2024

Největší zásah do podnikatelské svobody od roku 1989

https://www.fsfinalword.cz/?page=archive&day=2024-10-
07&utm_source=utm_source%3Dnewsletter&utm_medium=utm_me
dum%3De-
mail&utm_campaign=utm_campaign%3Dfinal_word_7.10.2024

Vztahy mezi Národním úřadem pro kybernetickou a informační
bezpečnost (NÚKIB) a telekomunikačními operátory se natolik
zhoršily, že se přestali scházet nad zněním nového zákona
o kybernetické bezpečnosti. Prezident Asociace provozovatelů
mobilních sítí (APMS) Jiří Grund řekl v pátek pro CNN Prima
News, že NÚKIB chce mít naprosto nevídaně silné nástroje pro
regulaci potenciálně rizikovýchtechnologií s tím, že by to byl největší
zásah do podnikatelské svobody od roku 1989. Pokud chce stát
dělat takové drastické zásahy, měl by je podle něj dělat
prostřednictvím vlády, a ne jiného úřadu. Ovšem NÚKIB, jak Grund
jistě ví, není jen tak nějakým úřadem. Je součástí strategického
partnerství s USA a realizuje strategii této země „defend forward“
(předsunuté obrany), jejímž cílem je „narušit rizikové kybernetické
aktivity hned u zdroje“. Jak jsme v červenci poznamenali ve Friday
Edition, vláda Petra Fialy není ochotna posoudit všechna možná
rizika svého počínání. Záměrně vydává osud mnoha českých firem
napospas geopolitickým náladám upadající cizí mocnosti.

Opravili čísla. Nahoru. A stále není jisté, jestli u Stanjury něco nevykouzlili, varuje
Markéta Šichtařová

https://www.parlamentnilisty.cz/arena/rozhovory/Opravili-cisla-
Nahoru-A-stale-neni-jiste-jestli-u-Stanjury-neco-nevykouzlili-varuje-
Marketa-Sichtarova-762770

INVENTURA MARKÉTY ŠICHTAŘOVÉ

https://www.fsfinalword.cz/?page=archive&day=2024-10-07&utm_source=utm_source%3Dnewsletter&utm_medium=utm_medum%3De-mail&utm_campaign=utm_campaign%3Dfinal_word_7.10.2024
https://www.e15.cz/rozhovory/cinske-solary-muzeme-odriznout-od-site-ale-neni-to-v-nasem-zajmu-rika-sef-kybernetickeho-uradu-1418701
https://portal.nukib.gov.cz/informace/legislativa/faq-nzkb
https://apms.cz/o-nas/
https://cnn.iprima.cz/kovanda-s-cinou-se-strilime-do-nohy-zakazovani-dodavatelu-je-zasah-do-podnikani-mini-grund-449682
https://nukib.gov.cz/cs/infoservis/aktuality/2096-historicky-prvni-cyber-dialogue-mezi-ceskem-a-usa-povede-k-posileni-spoluprace-mezi-zememi/
https://www.cybercom.mil/Media/News/Article/3198878/cyber-101-defend-forward-and-persistent-engagement/
https://www.fsfinalword.cz/?page=archive&day=2024-08-02
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/rozhovory/Opravili-cisla-Nahoru-A-stale-neni-jiste-jestli-u-Stanjury-neco-nevykouzlili-varuje-Marketa-Sichtarova-762770
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Už tak ohromný deficit státního rozpočtu za loňský rok 289
miliard korun byl nejspíš ještě vyšší. Eurostat v rámci druhého
ověřovacího cyklu opravil původní čísla a český deficit tak měl
činit takřka 347 miliard korun.

„Deficit byl loni nejspíš 347, pokud nebyl ještě větší, protože si
nemůžeme být jisti tím, zda se ‚náhodou‘ ještě něco dalšího
někde ‚nezapomnělo‘,“ říká pro ParlamentníListy.cz Markéta
Šichtařová ke „kouzlení“ Stanjurova úřadu. Čáry s ciframi
provádí i učitel dějepisu a politologie, toho času v čele
ministerstva vnitra, ale policistům ani hasičům nic dobrého
nepřičaroval.

Zkouška, co si občané ještě nechají líbit. Alenu Vitáskovou vytočil pokus dát první
dámě apanáž

https://www.parlamentnilisty.cz/arena/rozhovory/Zkouska-co-si-
obcane-jeste-nechaji-libit-Alenu-Vitaskovou-vytocil-pokus-dat-prvni-
dame-apanaz-762801

Události uplynulého týdne. Nejvíce mezi lidmi nejen na
sociálních sítích rezonovala zpráva, že ministr práce a
sociálních věcí Jurečka navrhl odměňování pro manželku
prezidenta Petra Pavla, první dámu Evu Pavlovou, více než
95 000 Kč měsíčně. Údajně je to na její výdaje na reprezentaci.
Tato zpráva zvedla vlnu kritiky i u některých politiků. Jaký je
váš názor?

Nejdříve jsem to považovala za fejk, pak za nejapný žert. Nakonec
že je to „zkušební chroust“, co si občané ještě nechají líbit. Co si
nechají líbit nejen občané, ale i politici, kteří to mají v hlavě alespoň
trochu v pořádku. Jak daleko to nechají zajít. Jak vidíte, tak „chroust
létá“ a v podstatě se nic neděje.

Deficit státního rozpočtu, zadluženost našeho státu, roste do
astronomických výšin, škody způsobené povodněmi zasáhly tisíce
rodin, jejich majetky, jejich zdraví. Prostě je toho hodně, co bychom
měli řešit, je toho hodně, kde by si politici měli sami utáhnout

https://www.parlamentnilisty.cz/arena/rozhovory/Zkouska-co-si-obcane-jeste-nechaji-libit-Alenu-Vitaskovou-vytocil-pokus-dat-prvni-dame-apanaz-762801
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opasek, a ne s výsměchem rozhazovat peníze daňových
poplatníků, dokonce na „parádu“ první dámy. Pokud vím, tak první
dámy nás reprezentovaly v dřívější době velmi důstojně a finanční
příspěvek nedostávaly. Není to jen o „šatičkách a kloboučku“, ale
také o tom, co máte v hlavě pod tím „kloboučkem“. A to si za
apanáž z veřejných financí nekoupíte.

Těch pár korun by asi těm lidem nepomohlo. Nebo snad ano?

Tak pojďme hypoteticky počítat. Platy těch, kteří by se mohli
uskrovnit. První dáma 95 tisíc korun měsíčně + pan prezident plat
přes 300 tis. korun měsíčně a přes 300 tis. korun měsíčně k pokrytí
svých výdajů. Po povodních se oba před kamerami ukázali v lepším
světle, když se snažili pomáhat, tak proč v tom nepokračují touto
cestou? Pan Babiš celý svůj plat odevzdává na charitu.

Takových pět set tisíc z jejich příjmů (stále by jim přes 200 tis. korun
měsíčně zbývalo + výsluhy + erár) by se rozdělilo měsíčně mezi
důchodce postižené povodní. „Apanáž“ 5 000 korun jako příplatek
k důchodu měsíčně. Bylo by to sto postižených, kteří by do konce
funkčního období prezidentského páru dostávali tento příplatek.
Vím, je to utopie, dávat apanáž chudákům na živobytí. To je lepší
dát v této těžké době „apanáž“ z veřejných financí první dámě na
parádu.

Dějiny se opakují. Vzpomeňme Marii Antoinettu a její náhrdelník,
který si vlastně ani neobjednala. Její rozhazovačnost, neskutečné
náklady na chod „dvora“ v době, kdy lid trpěl nedostatkem. To vedlo
ke krvavé francouzské revoluci a pádu monarchie.

O účasti Veľvyslanca na podujatí pri príležitosti 80. výročia
Karpatsko-duklianskej operácie

 https://vk.com/wall418654168_17784

Dňa 6. októbra tohto roku sa I. B. Bratčikov zúčastnil na
celoštátnych oslavách pri pamätníku Československého armádneho
zboru v Duklianskom priesmyku v Karpatoch. Pred 80 rokmi

https://vk.com/wall418654168_17784
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príslušníci tohto slávneho vojenského útvaru ako súčasť 4.
ukrajinského frontu pod velením maršala Sovietskeho zväzu I. S.
Koneva začali oslobodzovať Československo spod fašistickej
okupácie.

 Boje o Dukliansky priesmyk sa zapísali do histórie ako najväčšia a
najkrvavejšia bitka druhej svetovej vojny na území Slovenska.
Zahynulo v nich približne 21 000 vojakov Červenej armády a 1 800
príslušníkov Československého armádneho zboru.

 K slávnemu pamätníku položili kvety najvyšší predstavitelia
Slovenskej republiky, poslanci parlamentu a hlavy viacerých
diplomatických misií.

 Veľvyslanci Ruska a Azerbajdžanu si uctili pamiatku padlých
vojakov Červenej armády aj pri pamätníku Sovietskej armády vo
Svidníku, ku ktorému položili vence prezident, predseda vlády,
podpredseda slovenského parlamentu poverený jeho vedením a
ďalší najvyšší štátni predstavitelia.
SVO RF na Okrajině

Speciální operace, 7. října. Hlavní věci od Ria Novosti:
 https://vk.com/wall722877106_23003

Ruská vojska ovládla osadu Grodovka v DLR, ztráty ukrajinských
ozbrojených sil za den činily 1635 lidí, vyplývá ze zprávy
ministerstva obrany;

Celkem během bojů ve směru Kursk ztratily ozbrojené síly Ukrajiny
více než 21 tisíc vojáků, uvedlo ministerstvo obrany;

Ve Feodosii na jihovýchodě Krymu byla kvůli požáru ropného
skladu zavedena nouzová situace obecního charakteru, oznámilo
vedení města;

https://vk.com/wall722877106_23003


6/21

Síly protivzdušné obrany během jednoho dne zničily 12 dronů nad
územím Krymu, 6 nad oblastí Kursk, 5 nad oblastí Belgorod a po
jednom nad oblastmi Brjansk a Voroněž;

Ukrajina připravuje provokaci s cílem obvinit Rusko z používání
toxických látek během speciální operace, řekl šéf ruských jednotek
radiační, chemické a biologické obrany Kirillov;

FSB zahájila trestní řízení proti novinářům švýcarského
vydavatelského holdingu SN Media Kurt Pelda a francouzského
televizního kanálu France 24 Catherine Norris Trent, kteří nelegálně
překročili ruské hranice v oblasti Kursk;

Útok ozbrojených sil Ukrajiny na Kursk byl reakcí na Putinova
prohlášení o mírovém řešení krize na Ukrajině, Rusko nemá jinou
možnost než pokračovat ve speciální operaci, dokud nebudou
hrozby odstraněny, řekl Lavrov;

Americké průzkumné satelity od března 2024 výrazně zintenzivnily
vysoce detailní fotografování na ruských územích sousedících s
Ukrajinou, řekl Naryškin;

Podle informací, které má SVR k dispozici, plán teroristického útoku
na oblast Kursk zahrnoval obsazení a zaminování jaderné
elektrárny Kursk, řekl Naryškin.
Arestovyč, bývalý Zelenského poradce, propagandista,
spisovatel, moderátor a herec – věští porážku ukrajinské
armády v nadcházejících měsících:

 https://vk.com/wall259394559_36021

„

Nejdříve. Říjen-listopad bude mlátičkou strašlivou, jaká ještě nebyla.
Protože [Rusové] využijí příležitostí až do konce. Druhá věc je, že
jediná cesta, která nám teď zbývá, jsou mírové rozhovory. O tom

https://vk.com/wall259394559_36021
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mluví prezident a k tomu všichni směřujeme. Jdeme na ně všichni
společně. Protože ve válce jsme svou šanci propásli.

Na bojišti se nám nepodařilo vybudovat ozbrojené síly a teď jsme v
situaci, že pokud to bude pokračovat, tak za 3-4 měsíce – teď fronta
padá na čtyřech hlavních směrech – a další tři takové směry
přibudou, protože z prchajících a vzdávajících se se stávají masy
demoralizovaných lidí.

Všechno to začíná tím, že voják nechápe, za co bojuje. Jsou
stanoveny zjevně neřešitelné cíle – vyčištění celého území. Každý
člověk, bude od začátku demoralizován, když dostane zjevně
neřešitelný úkol.“

Arestovyč – o přání Kyjeva ukončit konflikt sebevraždou:

„Ukrajina není schopna vyřešit úkoly, které před ni tato válka
postavila. Je to zřejmé. Není schopna vyřešit ani jeden úkol. A to
vážné úkoly. Ekonomický, demografický, ideologický, politický,
obranný – ty vyřešit nedokážeme.

  
Navíc všechna rozhodnutí, která děláme, jsou vražedná. Vypadá to,
že chceme skončit sebevraždou. Je to velmi podobné.

  
A to je vše, máme za cíl zamrznout podél linie a upřednostnit rozvoj
zbývajících území. Tato území samozřejmě pro Rusko nikdo
neuzná, i kdyby sebevíc chtělo, de iure, ale de facto to bude DNR a
LNR. Nebo dvě Koreje. Tady nejsou žádné jiné možnosti. To je
jasné.“

PS: Všichni ti kecálkové ze Západu a Ukrajiny nějak zapomínají, že
Chersonská a Záporožská oblast jsou podle ruské ústavy již také
součástí RF, pořád mluví jen o Krymu a o Donbasu …
Sergej Lavrov poskytl rozhovor Newsweeku a odpověděl na
jejich otázku, jak Rusko vidí konec konfliktu na Ukrajině

 https://www.newsweek.com/exclusive-russias-lavrov-warns-

https://www.newsweek.com/exclusive-russias-lavrov-warns-dangerous-consequences-us-ukraine-1964468
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dangerous-consequences-us-ukraine-1964468

Naše pozice je všeobecně známá a zůstává nezměněna. Rusko je
otevřené politicko-diplomatickému urovnání, které by mělo odstranit
základní příčiny krize. Jeho cílem by mělo být ukončení konfliktu
spíše než dosažení příměří. Západ by měl přestat dodávat zbraně a
Kyjev by měl ukončit nepřátelství. Ukrajina by se měla vrátit ke
svému neutrálnímu, neblokovému a nejadernému postavení, chránit
ruský jazyk a respektovat práva a svobody svých občanů.

Istanbulské dohody parafované dne 29. března 2022 ruskou a
ukrajinskou delegací by mohly sloužit jako základ pro urovnání.
Stanovují odmítnutí Kyjeva vstoupit do NATO a obsahují
bezpečnostní záruky pro Ukrajinu, přičemž uznávají realitu v dané
chvíli na místě. Netřeba dodávat, že za více než dva roky se tato
skutečnost značně změnila, a to i z právního hlediska.

Dne 14. června prezident Vladimir Putin vyjmenoval předpoklady
pro urovnání takto: úplné stažení AFU z DPR [Doněcká lidová
republika], LPR [Luhanská lidová republika], Záporožské a
Chersonské oblasti; uznání územní reality zakotvené v ruské
ústavě; neutrální, neblokový, nejaderný status pro Ukrajinu; její
demilitarizace a denacifikace; zajištění práv, svobod a zájmů rusky
mluvících občanů; a zrušení všech sankcí proti Rusku.

Kyjev na toto prohlášení reagoval ozbrojeným vpádem do Kurské
oblasti 6. srpna. Její patroni – USA a další země NATO – usilují o
strategickou porážku Ruska. Za daných okolností nám nezbývá nic
jiného,   než pokračovat v naší speciální vojenské operaci, dokud
nebudou odstraněny hrozby ze strany Ukrajiny.

Náklady na konflikt jsou největší pro Ukrajince, kteří jsou svými
vlastními úřady nemilosrdně tlačeni do války, aby tam byli
povražděni. Pro Rusko jde o obranu svého lidu a životně důležitých
bezpečnostních zájmů. Na rozdíl od Ruska USA stále žvaní o

https://www.newsweek.com/exclusive-russias-lavrov-warns-dangerous-consequences-us-ukraine-1964468
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jakýchsi „pravidlech“, „způsobu života“ a podobně, zjevně špatně
chápou, kde je Ukrajina a co je v této válce v sázce.
Ruská federace

Dnes, 7. října, Vladimir Vladimírovič Putin oslavuje 72 let!

https://vk.com/wall-161845830_332552

https://vk.com/video10191470_456239762

Přejeme Vladimíru Vladimirovičovi hodně zdraví, síly, vytrvalosti a
vše nejlepší!

Jsme hrdí na prezidenta!

Vojenský korešpondent Pavel Kukushkin
 https://vk.com/wall630856485_167756

Oddiel ArBat v mene Divokej divízie Donbass blahoželá
najvyššiemu vrchnému veliteľovi k jeho narodeninám!

„Ďakujem ti, drahý Najvyšší, za prácu, ktorú robíš. Sme hrdí na
našu krajinu. Bojujeme za jednu spoločnú vec.“
Pušilin doporučil, aby Lidová rada DPR, městské a obecní rady
vytvořily monitorovací skupiny za účelem sledování kvality
služeb zásobování vodou obyvatel, včasného přepočtu účtů za
služby zásobování vodou a rychlého odstranění vzniklých
problémů.

 https://vk.com/wall-212070215_339328

Předseda Lidové rady DPR má vytvořit pracovní skupinu k této
problematice pod vedením předsedy příslušné komise se zapojením
Ministerstva výstavby a bydlení a veřejných služeb a specialistů
„Vody Donbass“ k řešení existující problémy.

Dnes večer po dlouhé době zahájily ukrajinské formace
kombinovaný úder na Krym pomocí dronů a raket ATACMS.

 https://vk.com/wall582293842_29029

https://vk.com/wall-161845830_332552
https://vk.com/video10191470_456239762
https://vk.com/wall630856485_167756
https://vk.com/wall-212070215_339328
https://vk.com/wall582293842_29029


10/21

Systémy protivzdušné obrany ruských ozbrojených sil ocenily
dvanáct dronů ozbrojených sil Ukrajiny. Soudě podle nedostatku
podrobných informací o práci protivzdušné obrany nad
obydlenými oblastmi Krymu byly drony sestřeleny buď v pobřežním
pásu, nebo nad mořem.

Nepřítel také použil dvě operačně-taktické rakety ATACMS, které
byly odpáleny z území Chersonské oblasti . Cílem bylo ropné
skladiště Marine Oil Terminal JSC ve Feodosii , které bylo
zasaženo.

Na území objektu byly zaznamenány dva výbuchy; bylo poškozeno
minimálně pět nádrží s hořlavými látkami, z toho dvě zničeny. V tuto
chvíli se požár likviduje, zapojují se do něj značné prostředky
místních ZZS.

Na internetu se také aktivně šíří video z dronu, které demonstruje
ničení na území ropného skladu. Pravděpodobně jej odstranili
zaměstnanci ministerstva pro mimořádné situace, aby vyhodnotili
škody a naplánovali další opatření k likvidaci požáru.

Jeho výskyt ve veřejné doméně opět ukazuje mezeru v informační
bezpečnosti místních služeb. Jak a proč nepřítel rychle obdržel
záběry s výsledky svého úderu, je otevřenou otázkou.

Pro zajištění bezpečnosti občanů místní úřady zablokovaly ulice
Fedko a Geologicheskaya a dočasně byl přerušen také vlakový
provoz na úseku z Feodosie do Vladislavovky . V tuto chvíli je
město v umělém nouzovém režimu, a proto byly rozmístěny dva
dočasné ubytovací body.

V důsledku nepřátelského útoku jsou známy nejméně tři oběti,
nebyly však hlášeny žádné oběti. Ve Feodosii byly také
zaznamenány výpadky proudu, ale nebyly žádné informace o
poškození energetických zařízení.
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V mediálním prostoru se šíří lživá prohlášení o evakuaci obyvatel v
městské části Feodosia a možném nedostatku pohonných hmot na
Krymu . V dočasných ubytovacích střediscích se totiž v současnosti
nenachází více než dvě desítky lidí a nebyly zaznamenány žádné
výpadky dodávek ropných produktů.

Nicméně výběr ropného skladu, který je největší na Krymu , není
náhodný. Cíl, stejně jako ve zbytku Ruska, je extrémně jednoduchý:
způsobit nedostatek paliva nejen na poloostrově, ale i v dalších
regionech.

A nesmíme zapomenout, že dnes má narozeniny Vladimir Putin.
Toto je datum, kdy se nepřítel a jeho kurátoři pokoušejí provést
rozsáhlé útoky, jako se to stalo před několika lety na Krymském
mostě. Takže dnešní aktivace Ozbrojených sil Ukrajiny směrem k
Černému moři zřejmě není poslední.
Ministr obrany Ruské federace Andrej Belousov rozeslal
telegramy formacím a vojenským jednotkám, které projevily
odvahu a hrdinství při osvobozování obce Grodovka Doněcké
lidové republiky.

 https://vk.com/wall-35660695_1856544

Od prvních dnů speciální vojenské operace vojenský personál 55.
samostatné gardové motostřelecké brigády (Hora) příkladně plnil
svou vojenskou povinnost chránit lid a naši zemi a čestně řešit
problémy v nejkritičtějších oblastech. V bitvách ve směru Černigov a
Maryinskij, během osvobozování Lisičanska a Avdějevky, vojenský
personál napsal slavné stránky hrdinských činů v historii jednotky.

Za hrdinství, odvahu a statečnost bylo vyznamenáno státními
vyznamenáními více než 1500 vojáků a tři z nich získali vysoký titul
Hrdina Ruské federace.

Vojáci 74. samostatného gardového motostřeleckého
zvenigorodsko-berlínského řádu Suvorova II. stupně a Kutuzovovy
brigády dnes, stejně jako po mnoho let, se ctí plní bojové úkoly v

https://vk.com/wall-35660695_1856544
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boji proti neonacistům a sebevědomě zatlačují nepřítele.

Gardisté   plní svou vojenskou povinnost jako součást skupiny Center
a prokazují nesrovnatelnou odvahu, hrdinství a statečnost více než
6 000 vojáků formace, kteří obdrželi státní vyznamenání.

Během speciální vojenské operace vojenský personál 35.
gardového volgogradsko-kyjevského řádu Lenina rudého praporu,
Řádu Suvorova a Kutuzova, II. stupně, samostatné motostřelecké
brigády plní bojové úkoly s cílem porazit nepřítele na doněcké půdě,
přičemž ukazuje obrovské příklady odvahy a statečnosti. Jednotky
brigády zapsaly do své historie slavné stránky o úspěších v
Krasnolimanském, Avdějevském a Krasnoarmejském směru. Dnes
vojenský personál pokračuje v sebevědomém postupu vpřed, ničí
nepřítele a obsazuje výhodnější pozice, čímž přibližuje naše
vítězství.

201. vojenská základna 201. Gatchinův řád Žukova dvakrát Rudý
prapor úspěšně plní úkoly speciální vojenské operace v jedné z
nejkritičtějších oblastí. V urputných bojích s neonacisty vojenský
personál jednotky, projevující odvahu a statečnost, rozhodně porazí
nepřítele na doněcké půdě. V důsledku rozhodných akcí byla
osvobozena osada Grodovka Doněcké lidové republiky. Toto
vítězství pokračuje v hrdinské cestě sjednocení a navždy zůstane
symbolem odvahy a vytrvalosti pro další generace obránců vlasti.

Za odvahu a statečnost během speciální vojenské operace bylo
uděleno státní vyznamenání více než 1600 vojáků.

Ministr obrany poděkoval vojenskému personálu za úspěšné
splnění bojových misí, věrnost vlasti a přísahu a vyjádřil
přesvědčení, že budou i nadále se ctí plnit svou vojenskou
povinnost, spolehlivě chránit národní zájmy a zajišťovat bezpečnost
Ruska, přibližuje nás k vítězství každý den.
Evropa

„Jsme v ohrožení,“ říká Macron v budíčku do Evropy
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„Jsme v ohrožení,“ prohlásil minulou středu na Berlínském
globálním dialogu francouzský prezident Emmanuel Macron.

Mnozí informují o Macronových strašlivých varováních pro EU, ale
co bylo možná nejpozoruhodnější, byla jeho prohlášení o USA a
důsledcích pro Evropu.

„Když jak USA, tak Čína nedodržují pravidla WTO, Francie by
neměla být jediná v místnosti, která se bude chovat podle knihy,“
řekl Macron a vyzval Evropu, aby „zachovala rovné podmínky“.

„Náš bývalý model skončil… Toto není stejný svět a navíc děláme
stejné chyby. Nadměrně regulujeme a nedostatečně investujeme,“
trval na svém Macron a dodal, že pokud nebudou provedeny
změny, EU bude „mimo trh“.

„EU musí splnit svůj vlastní program… Růstový model našich zemí
je ohrožen… EU musí zajistit více autonomie,“ prohlásil dále, než
vydal poslední budíček.

Realita je dnes taková, že „EU není pro USA prioritou,“ řekl Macron
a dodal, že USA jsou první prioritou Ameriky, následované Čínou.
Poté objasnil roli Evropy v této nové realitě.

„Jsme součástí NATO, žádná diskuse. Jsme silný spojenec USA,
bez diskuze. Ale musíme náš model zbavit agendy USA,“ prohlásil
a znovu vyzval Evropu, aby více investovala do vytváření
evropských řešení a zachovala si vlastní financování takových
řešení.

„Musíme jednat hned,“ řekl Macron důrazně, abychom se vyhnuli
nutnosti reagovat na ještě horší situaci za několik let.

V Německu to vře kvůli zvýšení cel na čínská elektroauta

https://www.prvnizpravy.cz/zpravy/byznys/v-nemecku-to-vre-kvuli-
zvyseni-cel-na-cinska-elektroauta

https://www.youtube.com/watch?v=bFG6U5rgLNI
https://www.prvnizpravy.cz/zpravy/byznys/v-nemecku-to-vre-kvuli-zvyseni-cel-na-cinska-elektroauta
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Proč chce EU zavést cla na čínská auta?

Evropská komise, jako hlavní autorita v obchodních otázkách, se
rozhodla pro cla poté, co provedla podrobnou analýzu čínského trhu
s elektrickými automobily. Zjistila, že čínská vláda poskytuje svým
výrobcům značné dotace, což jim umožňuje snižovat výrobní
náklady. Tyto dotace zahrnují například zvýhodněné úvěry, levné
pozemky a přístup k surovinám potřebným pro výrobu baterií. Aby
byla tato výhoda vyvážena, Evropská unie stanovila individuální cla
pro jednotlivé výrobce podle výše předpokládané podpory, uvedla
německá televize ZDF.

Co zavedení cel znamená pro české výrobce?

Zavedení cel na čínská elektrická auta bude mít dopady i na české
výrobce a subdodavatele, kteří jsou součástí globálních
dodavatelských řetězců německých automobilek. Mnoho českých
firem dodává komponenty pro automobilový průmysl, ať už jde o
bateriové technologie, elektroniku nebo další díly, které jsou klíčové
pro výrobu elektromobilů. Pokud se německým automobilkám zvýší
náklady kvůli clům, mohou se snažit snižovat náklady na
subdodávky, což by mohlo vést ke snížení objednávek či tlaku na
ceny pro české dodavatele. Česká ekonomika, která je silně závislá
na automobilovém průmyslu, by tak mohla pocítit negativní
důsledky, jako je zpomalení výroby, omezení investic a možná i
pokles zaměstnanosti v tomto odvětví.
Závěrem lze říci, že rozhodnutí o zavedení cel na čínská elektrická
auta má potenciál výrazně ovlivnit evropský automobilový průmysl,
zejména ten německý, který je na čínském trhu velmi závislý.
Otázkou zůstává, zda cla skutečně přinesou kýženou ochranu
evropským výrobcům, nebo zda povedou k dalším obchodním
sporům, které mohou evropskou ekonomiku ještě více oslabit.

Berlínem prošlo protiválečné shromáždění proti ukrajinským
nacistům.

https://www.zdf.de/nachrichten/wirtschaft/handelsstreit-elektroautos-china-bruessel-zoelle-100.html
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https://vk.com/wall-54358340_881460

Tisíce lidí vyšly do ulic v mnoha evropských městech při propalestinských
demonstracích. Sešli se i v Praze

https://cz24.news/tisice-lidi-vysly-do-ulic-v-mnoha-evropskych-
mestech-pri-propalestinskych-demonstracich-sesli-se-i-v-praze-
video

Masivní shromáždění jsou naplánována od soboty do pondělí. Akce
vrcholí v pondělí, tedy v den výročí.

V centru Londýna se za značné přítomnosti policie sešly tisíce lidí.
Někteří z organizátorů pochodu uvedli, že se hodlají zaměřit na
společnosti a instituce, které se podle nich podílejí na zločinech
Izraele, jako banka Barclays a Britské muzeum. Vypuklo několik
potyček, když policisté zatlačili aktivisty, kteří se snažili projít
policejním kordonem. Policie nakonec zatkla 15 lidí pro podezření z
porušení veřejného pořádku a napadení.

Navzdory zákazu místních úřadů, které odmítly protesty povolit kvůli
obavám o bezpečnost, se několik tisíc demonstrantů sešlo i v Římě.
Protestující skandovali „Svobodná Palestina, svobodný Libanon“.
Původní demonstrace byla pokojná, později ale několik
protestujících v černém oblečení a se zakrytými obličeji začalo
házet na policii lahve a papírové bomby. Policie proti nim použila
slzný plyn a vodní děla a dav rozehnala.

Na rozsáhlé operace o celém víkendu se připravují i v Berlíně, kde
je ve službě téměř 500 policistů. Několik shromáždění bylo
ohlášeno i na neděli, a to jak na podporu Palestiny, tak na podporu
Izraele. Na sobotní propalestinskou demonstraci s názvem „Rok
genocidy – a svět se dívá. Proti policejnímu násilí“ dorazilo několik
stovek lidí. Propalestinská demonstrace se koná i v Hamburku.
Pokojného pochodu centrem města se podle policistů účastnila
necelá tisícovka lidí.

https://vk.com/wall-54358340_881460
https://cz24.news/tisice-lidi-vysly-do-ulic-v-mnoha-evropskych-mestech-pri-propalestinskych-demonstracich-sesli-se-i-v-praze-video
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Vyjádřit solidaritu s palestinským a libanonským lidem přišlo i
několik tisíc demonstrantů v Paříži. Mnozí mávali palestinskými
vlajkami a drželi plakáty a nápisy „zastavte genocidu“, „osvoboďte
Palestinu“ a „ruce pryč od Libanonu“.

Demonstrovalo se i v Praze

Několik set lidí v sobotu demonstrovalo také v centru Prahy na
podporu Palestiny. Akce se obešla bez násilí. Demonstranti mimo
jiné žádali přehodnocení postoje české vlády vůči Izraeli, neboť
tento postoj považují za nekritický. Některé jejich transparenty
obviňovaly členy kabinetu, že přitakávají genocidě na Palestincích.
Podle odhadu zpravodajky ČTK na místě se akce zúčastnily nižší
stovky lidí.

Shromáždění se mají konat také v několika amerických městech,
jako je Washington a New York.

Ministerstvo pre mimoriadne situácie Ruska:
 https://vk.com/wall418654168_17760

Lietadlo Il-76 Ministerstva pre mimoriadne situácie Ruska doručilo
humanitárnu pomoc pre obyvateľov Libanonu.

Na pokyn prezidenta RF Vladimíra Putina a príkaz hlavy
Ministerstva pre mimoriadne situácie Ruska Alexandra Kurenkova
bolo špeciálnym lietadlom odoslaných 33 ton humanitárneho
nákladu:

potraviny;
 predmety dennej potreby;

 lieky;
 mobilné elektrárne.

DŮLEŽITÉ: Írán vytvoří obranný pakt s „skupinami odporu“ na
Blízkém východě

 https://vk.com/wall-159853076_27530

https://vk.com/wall418654168_17760
https://vk.com/wall-159853076_27530
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Teherán, Írán – V reakci na rostoucí agresi ze strany Spojených
států a sionistického režimu podnikají Írán a odbojové skupiny
historický krok k vytvoření nového obranného paktu.

⚪ Pakt, o kterém se v současné době diskutuje v íránském
parlamentu, má za cíl vytvořit jednotnou obrannou strukturu, která
dokáže čelit hrozbám nepřátelských sil.

 Podle dohody se zúčastněné země a hnutí odporu zavazují, že si v
případě útoku navzájem poskytnou plnou podporu – ekonomickou,
vojenskou i politickou –, uvedla íránská tisková agentura Tasnim.

▫ Klíčové aspekty paktu:

⚪ Zřízení společného velitelského centra pro koordinaci
vojenských operací a přijímání strategických rozhodnutí.

⚪ Provádět společná vojenská cvičení ke zvýšení bojové
připravenosti a soudržnosti.

⚪ Rozvíjet vojenskou infrastrukturu, včetně výstavby základen a
výcvikových středisek.

▫ Návrh zákona, který získal širokou podporu v Íránu, již vyvolal
obavy ve Washingtonu a Tel Avivu.

 
Spojené státy obvinily Írán z „destabilizace regionu“ a slíbily, že
přijmou opatření proti alianci.

Stoupenci paktu jsou však přesvědčeni o jeho potřebě zajistit
bezpečnost a stabilitu na Blízkém východě.
 
Věří, že vytvoření jednotné fronty proti vměšování USA a
sionistickému režimu je jediným způsobem, jak dosáhnout míru a
spravedlnosti v regionu.

Německý voják odmítl očkování korona vakcínou a už sedí v „chládku“…
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Německý voják Alexander Bittner se odmítl nechat očkovat
experimentální vakcínou proti korona viru. Sice na to měl podle
zákona nárok, ale na to se v německé liberální demokracii
nehraje. Byl úřady obžalován a následně odsouzen za
„neposlušnost“ na 6 měsíců vězení a pokutě 2500 EUR.

Nic na to nezměnila skutečnost, že se v mezidobí objevily mnohé
důkazy o pochybné účinnosti experimentálních korona vakcín
a jejich nežádoucích účinků včetně mnoha úmrtí. Globalizační
agenda je zkrátka nad všemi zákony.

Případ vyvolal v Německu pobouření a poslanci opoziční AfD kvůli
němu oslovili i odpovědné politiky. Od současné politické
garnitury se voják Bittner soucitu nedočká. Němečtí vládnoucí
politici nenávidí svojí zemi a národ a oddaně slouží globální
finanční oligarchii při likvidace své země. Že zahynou s ní, jim
bohužel nedochází….

Chorota vajrus, kočkování, následky

Paul V. Podolay – K MUDr. Kotlárovi a aj odstúpení ministerky
zdravotníctva.

https://vk.com/wall628124560_84872

 
(ex) Ministerka zdravotníctva (Hlas-SD) Zuzana Dolinková hľadala
riešenie, ako zvýšiť kapacity na očkovanie proti covidu? Haló,
madam zobuďte sa! Vašou úlohou je predsa chrániť zdravie
obyvateľov. Preto tu nemôžem mlčať.

 
V nemeckom federálnom parlamente som bol členom
zdravotníckeho výboru a tvrdým kritikom vakcinačnej stratégie
štátu. Vďaka našej strane (AfD) sme v Bundestagu zabránili
povinnému očkovaniu nemeckého obyvateľstva.

https://jungefreiheit.de/politik/deutschland/2024/afd-bittet-soeder-um-freilassung-von-bundeswehrsoldat/
https://vk.com/wall628124560_84872
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Profesor Uğur Şahin a jeho zošustrovaná experimentálna mRNA
vakcína BNT162b2, ktorú – mimochodom – zverejnil vo finančnom
roku 2019, teda dávno predtým, ako sa Covid-19 skutočne stal
akútnym, nikdy nedostala riadne schválenie, nikdy nebola riadne
testovaná, všetko bolo doteraz zahmlené, oklamané a podvádzané!
Európska komisia (UvdL) navyše nechce zverejniť zmluvy s
výrobcami vakcín! Sahinove plané sľuby, že jeho mRNA vakcína
pomáha predchádzať kontaminácii, prenosu a šíreniu boli kúsok po
kúsku v praxi vyvrátené. Čo zostalo, je slabé vraj „Chráni pred
ťažkým priebehom“. A aj to je možné – ak vôbec – s doživotným
predplatným očkovania. Hovorí sa o Booster 2, teda o očkovaní 4x!
Načo je dobré očkovanie? No na nič! Akurát na poškodenie vlastnej
imunity, trvalých zdravotných následkoch a v niektorých prípadoch
končiace aj smrťou. Pravdu ale nejde umlčať. Nikdy to nešlo a ani
to nepôjde!

 
3-krát pichnutá vakcína a za pár mesiacov je účinok prakticky na
nule! Skvelá to „vakcína“, ale len pre firmu Pfizer/BioNTech.
BioNTech má zisk na jednej dávke až 1.800 % ! Kto sa teraz
nezobudil, tomu niet pomoci! Hor sa na 4., 5., 6., … dávku a potom
na oživenie očkovania každý polrok.

 
Pfizeru treba priznať zlatú cenu za geniálny marketing. Predať svetu
dávky svojej vakcíny za desiatky miliárd €, ktorých skutočná
účinnosť nebola ani polovičná oproti deklarovanej a namiesto
ospravedlnenia a vrátenia peňazí predať ešte tretiu dávku, tzv.
Booster potom 4, 5, 6, …. chce naozaj dokonalého marketingového
mága, ale aj skorumpovaných politikov a nezodpovedných lekárov!

 
Bolo to a aj je osobné rozhodnutie každého, dať si to svinstvo
pichnúť, alebo odolať tej masívnej propagande a nátlaku médií,
vládnej politiky a nezodpovednej lekárskej komunite.
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Dnes hovoriť o očkovaní proti Covidu-19 svedčí buď o totálnej
neznalosti problematiky, alebo o ignorovaní faktov reálnych
následkov tejto experimentálnej vakcinácie na ľuďoch.

 A očkovať deti od šiesteho mesiaca veku je dokonaný zločin!
 Na záver jedno varovanie, za čo bojuje aj MUDr. Kotlár.

 
Len aby Slovensko nepodpísalo tú nehoráznu zmluvu s WHO,
podľa ktorej bude táto kriminálna a skorumpovaná organizácia zo
sídlom v Ženeve (ktorú som navštívil) a je financovaná na 80 %
rôznymi nadáciami (Bill Gates) a farma-firmami (vaccination alliance
Gavi) organizovať náš život. Nikým nevolení WHO zapredanci na
čele s etiópskym komunistom Tedrosom Adhanom Ghebreyesusom
budú potom diktovať našej vláde, aké opatrenia má na obyvateľstve
realizovať.
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